
ZAPISNIK SA SASTANKA VIJEĆA RODITELJA, 

održanog 27.rujna 2012. u 18.30 sati 

 

Dnevni red: 

1.Konstituiranje Vijeća roditelja za šk.god.2012/2013 

2.Analiza uspjeha i vladanja učenika na kraju šk.god.2011/2012 

3.Plan i program rada škole za šk.god.2012/2013 

4.Sigurnost djece u školi i na putu do škole 

5.Razno 

 

Sastanku je nazočio 21 roditelj i gđa.ravnateljica. 

 

Ad 1. 

Za predsjednika Vijeća roditelja jednoglasno je izabran g.Tihomir Barić isto kao i za 

zamjenika g.Nikola Ćurić. 

 

Ad 2. 

Gđa.ravnateljica  nazočnima je prezentirala uspjeh učenika od prvih do osmih razreda u 

učenju i vladanju na kraju šk.god.2011/2012. 

Analizom uspjeha nižih razreda: 53,9% odličnih, 39,1% vrlo dobrih,7%dobrih bez  dovoljnih i 

nedovoljnih i uspjeha viših razreda: 42,1% odličnih,40,8% vrlo dobrih,17,1% dobrih, dovoljnih i 

nedovoljnih nema, istaknuto je kako se broj odličnih učenika u višim razredima dosta smanjio, 

što nije slučaj s brojem izostanaka. 

Naime, u nižim je razredima ukupno 9493 opravdanih i 18 neopravdanih izostanaka, dok je u 

višim razredima 17142 opravdana i 95 neopravdan izostanak. Veliki broj izostanaka pripisuje 

se i mogućem „kalkuliranju“ učenika i roditelja,kako bi si priskrbili bolje ocjene. Istaknuto je i 

kako 8c ima 18 neopravdanih sati a 100% uzorno vladanje.U nižim razredima 97,9% učenika je 

s uzornim vladanjem i 2,1% s dobrim, a u višim razredima 93,6%  s uzornim i 6,4% s dobrim, 

učenika s lošim vladanjem nema. 

 

Ad 3. 

Gđa.ravnateljica je nazočne upoznala s planom i programom rada škole u slijedećoj školskoj 

godini. On između ostalog obuhvaća:uvjete rada škole,organizaciju rada,godišnji kalendar 

škole,godišnji nastavni plan i program,plan ekskurzija i nastave u prirodi,program izborne 

nastave,plan rada Vijeća učitelja,plan rada Vijeća roditelja,plan rada Vijeća učenika... 

Ove godine škola slavi 30 godina rada i prijedlog je ravnateljice da svaki razred posadi po 

jedan agrum, a škola bi posadila još šest što bi u konačnici bilo 30 agruma za 30 godina rada 

škole.Plan i program rada škole kao i prijedlog za sadnju agruma jednoglasno su prihvaćeni. 

 

  



Ad 4. 

Predsjednik Vijeća roditelja,g.Barić, je nazočne upoznao s problemima u svezi problematičnog 

prijelaza na Vukovarskoj ulici i svim djelatnostima poduzetim kako bi se isti što žurnije 

riješili. Izrađen je idejni projekat pješačkog nathodnika i sada se čeka izdavanje lokacijske 

dozvole da bi se mogao raditi glavni i izvedbeni projekat.Potrebno je i dalje djecu, posebno u 

nižim razredima ,upozoravati na opasnost prelaska Vukovarske ulice. 

Ravnateljica je upozorila na stalnu pojavu parkiranih automobila na nogostupima.Pokušat će se 

u suradnji sa kotarom i gradskim službama postaviti znakove zabrane parkiranja da bi se 

moglo eventualno djelovati sa prometnom policijom i paukom.Roditelji su upozorili i na slabu 

osvijetljenost pojedinih ulica.Ravnateljica je apelirala na sve roditelje da djeci osiguraju 

marendu tako da djeca ne moraju za vrijeme nastave napuštati prostor škole i školskog 

dvorišta jer škola ne može odgovarati za njihovu sigurnost kada iziđu izvan školskih 

prostora.Odnedavno škola je pokrivena i kamerama.Roditelji su zamolili da za vrijeme kiše 

bude otvoren sjeverni parking. 

 

Sastanak je završio u 19,45 sati. 

 

 

Zapisničar: 

Danijela Jurčević 

 

 


